



**APEX**  
Partner of Choice

[www.apexib.com](http://www.apexib.com)

## **Basem Haddadeen**

Insurance and reinsurance consultant  
Apex Insurance, Reinsurance Borkers and  
Consultants– Jordan

---

- He has more than 30 years of experience in the field of insurance in Jordan, Saudi Arabia and Iraqi Kurdistan, and mostly he was in leadership positions including general manager & CEO, and board member of Jordan Insurance Federation, he also chaired many technical committees specialized in insurance, as well as he published many insurance studies and researches.
- He attended and participated in many insurance workshops and conferences and also presided specialized insurance sessions inside Jordan and the Gulf countries.
- He holds the highest insurance certificates, including the Fellowship of the Chartered Insurance Institute (FCII) and Associateship of the Chartered Insurance Institute (ACII) and the Chartered insurer from the same institute, as well as the life insurance certificate from the Life Insurance Institute in the United States of America (ALMI) as well He holds a legal license as an insurance consultant.
- He was the winner of the RUTTER MEDAL AWARD from Chartered Insurance Institute as Best New Fellow.
- He participated in many insurance courses in Jordan and Europe with the largest insurance institutions and international reinsurance companies.

## باسم حدادين

مستشار تأمين وإعادة تأمين  
شركة أبكس لوساطة واستشارات التأمين وإعادة  
التأمين- الاردن



**APEX**  
Partner of Choice

[www.apexib.com](http://www.apexib.com)

- يمتلك خبره تزيد عن ٣٠ سنة في مجال التأمين في الاردن والمملكة العربية السعودية و كردستان العراق وكان اغلبها في مواقع قياديه منها مدير عام و رئيس تنفيذي و عضو مجلس اداره للاتحاد الاردني لشركات التأمين بالاضافه لترأسه العديد من اللجان الفنية الخاصة في التأمين، كما له العديد من الدراسات و الابحاث التأمينية المنشورة.
- حاضر وشارك في العديد من ورشات العمل و المؤتمرات التأمينية كما ترأس وأدار جلسات التفاوض التأمينية المتخصصة في داخل الاردن و دول الخليج.
- حاصل على أعلى الشهادات التأمينية منها شهادة الزمالة من معهد التأمين القانوني بلندن (FCII) وشهادة المشاركة (ACII) وشهادة المؤمن القانوني المعتمد (Chartered Insurer) من نفس المعهد، وكذلك شهادة التأمين على الحياة من معهد تأمينات الحياة في الولايات الاميريكية المتحدة (ALMI) كما انه حاصل على ترخيص قانوني كمستشار تأميني.
- حائز على جائزه RUTTER MEDAL AWARD من معهد التأمين القانوني بلندن كأفضل زميل جديد.
- شارك في العديد من الدورات التأمينية في الاردن وأوروبا لدى أكبر المؤسسات التأمينية وشركات إعادة التأمين العالمية.